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Zápis ze schůze 

11. 10. 2021 Zikova 13, Praha 6 – 160 00 
sin@sin.cvut.cz, www.sin.cvut.cz 

 

Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka 
 

11. října 2021, 21:10 

Multimediální místnost 

 

Pořídil Pavel Valach. 

 

Přítomní členové: 

- Jiří Pakosta (předseda) 

- Daniel “Kočičák” Frnka (místopředseda) 

- Daniel Králík (zástupce SIN) 

- Marcel Petráň (zástupce DEJ) 

- Jakub Burdych (SIN) 

- Miroslav Čáp (SIN) 

- Kristina Nakonechna (SIN) 

 

Přítomní hosté: 

- Pavel Valach (SIN) 

- Marcela Pethöová (SIN) 

- Anna Lžičařová (SIN) 

- Jana Cerulová (SIN) 

- Filip Komárek 

 

Program představenstva 

1. Projednání vedení klubu. 

2. Předložení rozpočtu Blueparty - Projednání proběhlé párty a kontrola faktur a účtenek 

představenstvem. 

3. Jmenování a odvolání správců kolejí a členů představenstva. 

4. Jiné. 

 

Ještě před začátkem 1. bodu se Dan Frnka omlouvá Danu Králíkovi za poznámky o kostelu z 

minulého představenstva. Na opravě si trvá. Dan Králík děkuje. 

  



 2/6
  

1. Projednání vedení klubu. 

Schůzku si vyžádali Daniel Králík, Marcel Petráň, Jakub Burdych, Miroslav Čáp a Kristina 

Nakonechna, aby projednali kroky vedení klubu v posledních dnech, týdnech a měsících. 

 

Mirek Čáp nejdřív shrnul pár věcí – mrzí jej, že „jim svěřili vedení koleje a pak se nezachovali 

správně.“ Dozvěděl se, že se o něm šíří pomluvy. Dále přečetl ze Stanov klubu Sincoolka čl.1, 

bod 5 – a), c), d). Podle něj bychom měli táhnout všichni za jeden provaz. Chápe, že můžeme 

mít mezi sebou antipatie, ale dle jeho názoru, buď si to vyříkáme a přeneseme, nebo nebudeme 

spolu spolupracovat. Cítí, že ty vztahy se zhoršily, a při přípravě šachového turnaje mu došla 

trpělivost. 

 

Dan Frnka (Kočičák) navázal na zmínku o turnaji. Podle něj mezi nimi došlo k neshodě ohledně 

rozpočtu na turnaj. Kočičák to pochopil jako soukromou akci, ale jako klubová akce na to bude 

mít rozpočet. Do budoucna navrhuje zlepšení komunikace a že se spolu předem domluví. Ve 

zkratce, Mirka zamrzel přístup Kočičáka, a naopak. 

 

Kubovi Burdychovi se nelíbí „rozdávání“ přístupů do LABu. Je tam dost drahých věcí a neměl 

by tam mít každý přístup. Chtěl by, abychom se domluvili, jak fungovat a tak. Říká, že akce 

vždy řešil vedoucí PR. 

Dle předsedy, Jirky Pakosty, jsou Kočičák a Marcela Pethöová oba de facto vedoucí PR. 

Jmenování bere jako svoji chybu, kdy špatně pochopil, že se to nemusí schvalovat. 

 

Kočičák – ohledně jmenování a trika – viděl slečnu, co měla brýle a trika. Dozvěděl se, že to šlo 

přes několik lidí. Marcelka a Pája z toho byly špatné, nemělo to vůbec nastat. Řešil to 

několikrát. Zeptal se ostatních, zda o tom něco ví. Kuba Burdych říkal, že do LABu sice šel, ale 

neviděl nic. 

 

Kristině vadilo chování kluků. Ze začátku se kamarádili, pak se – dle jejích slov – na ni vykašlali 

a jako by neviděli, že je v představenstvu. Chtěli, aby šla na párty (tj. druhou grilovačku), pak jí 

řekli, že „dostane hovno.“ Jirka se jí omlouval, s tím že byl naštvanej, jak tam házeli lidi se 

šipkama, ale podle Kristiny to bylo až potom. 

Kočičák jí požádal, aby s tím příště přišla dřív. Kristina ale dodává, že i když se situace poté 

trochu zlepšila, tak si stále myslí, že na ni zapomínají, když s nimi není. 

Mirek to už nechce dál rozebírat, ne že by se znepřátelili, ale mezi členy rostlo napětí. Jirka to 

vysvětluje mj. tak, že to reálně časově nezvládal, nezvládal svolávat akce a pod. 

 

Kuba Burdych nadhodil, že se lidem vyhrožovalo banem na Internet. Jirka o tom ví z doslechu. 

Kočičák vysvětluje, že potkal kluka, co měl na sobě výzdobu, tak mu pohrozil banem, aby se 

udržel pořádek, ale nemyslel to vážně. Kluk se pak sám omluvil. Pak prý krotil jednoho kluka, 

který ošahával holky. 

 

K Mirkovi se dostalo vylepení plakátu na Jirkovy dveře s nevhodnou tématikou. Na to Jirka 

podotýká, že má trochu nevhodný humor. Mirek kontruje, že je Jirka předsedou, a že si to má 

vylepit zevnitř. Oficiálně si ale nikdo nestěžoval. Kočičák sdělil, že byl za ten plakát na 

koberečku a musel slíbit, že se nebude šířit, a nahlásit, kdyby se někde objevil. 
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Dan Králík má zvláštní pocit, před půl rokem se normálně bavili, a nelíbí se mu ta situace. Rád 

by, abychom z této situace odešli jako přátelé. 

 

Mirek poté navrhnul, aby Jirka s Kočičákem odstoupili z funkce předsedy a místopředsedy a tím 

by to svolávající skupinka měla za vyřešené. Kočičák se ptá, jaké mají argumenty. A dodal, že 

neuváženě řekl jeden vtip, který se řešil. Nemyslel jej vážně. Omluvil se. 

Mirkovi tedy vadil ten turnaj a že to šlo všechno špatně. Pak i ty věci, co o něm říkal. Kočičák 

poukázal, že se za Mirka už dotyčným nejméně 6x omlouval. 

 

Jirka by rád věděl, co teda dělal špatně – ten správce LABu a ještě něco, a co dál? 

Kuba říká – odvolání z postu PR, dále odvolání z kolárny – tam souhlasil – ale prý mu vyčetli 

jednu věc a odvolali z jiného důvodu. Ten blbý vtip, lidi si stěžovali na kufrárnu, to odepisování 

na e-maily, co mu vyčetli, ale prý to mají podobně, a pak Blue Party. Za mě ty důvody. 

Kočičák ke kufrárně – byla chvíle, kdy hudroval a nestíhal odepisovat. Až na jeden případ tam 

všechny pustil, a byl tam třeba 5x za den. Ale když se to tak stane 12x za týden, tak to začne 

být frustrující, když tam lidi nepřijdou. 

Kubovi to prý říkal kluk, že tam byl o pár minut později a už tam nikdo nebyl. Ke Kristině se 

doneslo něco podobného, že se někdo domlouval. Kočičák kontruje, že si nakonec udělal čas, 

kamarádka řekla, že nemá čas, ale stejně tam šli a vyřešili to. 

Kristina si pak postěžovala, že do teď nemá ani klíče od LABu, a když kamarádka Marcely 

dostane klíče...  Podle Jirky není dost klíčů, a je třeba je naklonovat. Kuba podotýká, že ty klíče 

tady ještě nedávno byly. Ke klíčím se pak stvořila větší diskuse a kontrolovalo se, kdo je má. Je 

třeba je zkonsolidovat a odebrat lidem, co je už mít nemají, ale další kroky se budou řešit jindy. 

 

Ad kolárny – Jirka se o nich chce pobavit. Kuba má podchycený všechny kola, ve dvojce jsou 

sinkola, měl to v plánu řešit na další představenstvo, abychom se poradili. Ve dvojce je jedno 

kolo až dvě. Jirka říká, že by bylo ideální je přeložit a uzavřít kolárnu č. 2. Podle něj by po 

poradě s vedoucí neměl být problém. 

 

Kočičák – ad sauna – mají se nejdřív najít klíče, nebo tak? 

Jirka – měly by se kontrolovat testy? Kuba – sauna je pod sportovním členstvím, takže by to 

měli dělat. Hygienické podmínky nevíte? 

Jirka – nevím, není tam sice čtečka, ale měli by to checkovat. Nemám dezinfekci rád, všechno 

po ní rezne. 

Kristina říká, že by tam měl být úklid. V úklidové smlouvě je pingpongárna a posilovna.  

 

Diskuse nad posilovnou a saunou. Neví se, jak můžeme na saunu. 

 

2. Předložení rozpočtu Blueparty - Projednání proběhlé párty a kontrola 

faktur a účtenek představenstvem. 

Účtenky šly vesměs do konference Představenstva a některé jsou na Google disku. Celkem to 

bylo bez zálohy na sudy 17322 + 840 Kč. 

 

Od Kuby Burdycha a Mirka padl dotaz na různé salámy a občerstvení. Marcela vysvětlila, že to 
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bylo občerstvení pro lidi, kteří se tam o to celý večer starali. Podle Mirka nebylo vhodné to dávat 

ostatním na oči a pak jim to odepřít, lidi si stěžovali, že si chtějí vzít chlebíček a oni jim to 

nechtěli dát. Podle Marcely to byli lidé, kteří se jim pletli za bar, a při tom množství to nešlo 

úplně uhlídat. Jirka říká, že původně to mělo být zařízené jinak, ale z časových důvodů to nešlo. 

Mirek poté zmínil tatranské čaje, které ale podle Marcely a Pavla na party byly. 

Kuba Burdych zmínil, že teď za jednu párty utratili půlku rozpočtu předchozích PR. 

 

Dále se Kuba zeptal, jestli měli (Jirka a PR) přehled o tom, kolik lidí přišlo zvenku a zda to 

někdo kontroloval. Pavel se ho zeptal, jestli se tohle dělalo minulý rok, podle Kuby ne, ale 

příchozí prý zastavovala přímo vrátnice. Dle Pavla je třeba se s vrátnými pořádně domluvit 

předem. 

 

3. Jmenování a odvolání správců kolejí a členů představenstva. 

Mirek bod zahájil otázkou, zda se ještě ve skupince chtějí či nechtějí poradit. 

Dan Králík navrhl, že se o tom mohou pobavit všichni. Začal povídat o tom, že než přišel na 

kolej, tak nevěděl, kde jsou třecí plochy. Nemá rád, když se komunikuje s někým o někom bez 

něj. Snažili se prý být objektivní. Dana Králíka nejvíce vyděsilo to video s tím plakátem. Myslí si, 

že to k předsedovi nepatří. Zvážil by, zda by neměli zvolit (místo)předsedou někoho jiného. 

Nikoho by nevylučoval. Zároveň totiž ví, že pro klub udělali spoustu. Říká všem, že přímý 

přístup by nám všem prospěl – jsme tu kolejní rada, jsme nějak jednotní a jestli má někdo 

nějakej problém, tak přijít za tím člověkem a řešit to s ním. Jestli má někdo nějakej problém, tak 

to řešit a nedělat z toho velkou křivdu. 

 

Marcel k tomu má podobné důvody. Kdyby to šlo (Studentským) parlamentem, asi by Jirka šel z 

předsednictví. Doporučil, aby se předsednictví předalo někomu jinému. Později by se mohli 

pobavit o navrácení. 

Mirek je pro, aby se min. jedna pozice obměnila. Jsou podle něj takové duo. Považuje je stále 

za kamarády, ale to jednání se mu nelíbilo. Zmínil, že bychom si neměli dělat naschvály. A poté 

řekl, že pokud by se měl s někým handrkovat o peníze, tak to snad ani nebude dělat – v 

kontextu toho, že dříve přišel za šéfem PR a domluvili se na penězích normálně. 

 

Malá roztržka mezi Kočičákem a Mirkem. 

 

Kuba Burdych hlavně považuje za důvody tu kolárnu, údajně vymyšlené stížnosti na její chod, a 

pod. Pavel se cítil potřebu ohradit, že minimálně tu papírovou stížnost, kterou viděl, považuje za 

věrohodnou, i vzhledem k tomu, kdo ji psal, a ke stavu v té době. 

 

Dan Králík připomněl, že se Kočičák omluvil, což by podle něj spousta lidí neudělala. Repliky z 

Bible – kdo bez viny, první hoď kamenem. Myslí si, že Kočičák udělal hodně pro to, aby ty věci 

změnil. Nikoho by z rady nevylučoval. 

 

Jirka by tuto schůzi z postu předsedy neodstupoval, ale uvidí dál. 

Kočičák, pokud by shledal dost vážných důvodů, tak odstoupí. Ale ještě řekl, že pokud se 

kamkoliv chcete dostat, tak vždycky šlápnete několikrát vedle. Přiznal, že se často nechová 

dobře, vede nevhodné vtípky a pod. Ale zároveň si myslí, že mu post MP nedává další práva. 
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Ale prý ostatní znají následky toho, kdyby odvolali předsedu. 

 

Kristina je spíš za odvolání. Prý dělají spoustu věcí pro sebe. Jako případ uvedla tu grilovačku a 

jak se dlouho neotvírala posilovna. Jirka popsal, že čekali na revizi a pod.  

 

Diskuse mezi Kočičákem a Mirkem. 

 

Kočičák se ptá, jestli tedy má rezignovat na MP. 

Kristina, Kuba, Mirek říkají, že ano. Dan Králík chce, abychom začli od nuly a novou volbu MP / 

Předsedy, tím to resetovat. Marcel souhlasí. 

 

Daniel Frnka tedy rezignuje na post místopředsedy klubu Sincoolka. 

 

Mirek na rezignaci předsedy vyloženě netrvá a předsedu dělat nechce. Spíš by tam viděl po 

boku Jiřího někoho z té jejich skupinky, aby se to korigovalo. „Pokud by ostatní chtěli, abychom 

odvolali Jiřího, tak nebudu trhat partu. Ale pokud ne, tak …“ 

 

Po kratší diskusi pak Jirka nechává hlasovat o svém odvolání.  

 

Usnesení: 

„Představenstvo klubu Sincoolka odvolává předsedu klubu Sincoolka, Jiřího Pakostu.“ 

OHP: 7, Pro: 5, Proti: 1, Zdrželi se: 1 

Usnesení přijato. 

 

Předseda je tímto odvolán. 

 

Jirka přemýšlí, zda odejde z představenstva nebo položí funkce. Kočičák taky, Marcela by 

položila PR. Jirka se radí, jestli je třeba rezignovat na funkci písemně – po potvrzení začíná 

psát rezignaci. 

 

Jelikož nemáme předsedu, Představenstvo se dohodlo, že Marcel Petráň povede schůzi. 

Začíná volba nového předsedy. 

 

Mirek Čáp chce nominovat Kubu Burdycha. Kuba chce Mirka Čápa. Ten nepřijímá, Kuba ano. 

Jediným kandidátem je tedy Kuba Burdych. 

Kočičák chce nominovat Marcela, ale ten je zástupcem koleje a nemůže kandidovat. 

Kuba nechce působit další rozbroje v představenstvu. Mirek o předsednictví uvažoval kvůli 

Jirkovi a Kočičákovi, ale myslí si, že by to měl vzít Kuba. 

Kočičák se ještě nerozhodnul, že odstupuje ze všeho. Ale za poslední tři týdny do toho, dle 

svých slov, dal veškerej čas, co měl. Ale že jsme takto přišli o člena představenstva (Jirku), tak 

tomu rozumí. 

 

Jakub Burdych kandidaturu na předsedu přijímá. Krátce se představuje. 

 

Kočičák – proč nechce Míra? Mirek – Nemám čas, nemám čas na jiné věci. Jelikož Jirka řekl, 

že odchází úplně, tak… 
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Kratší diskuse se brzy nachýlila ke konci. 

 

Pavel se ještě ujišťuje o způsobu volby, zda nikdo nechce tajnou volbu (nechce) a že ke zvolení 

stačí prostá většina hlasů. Nikdo není proti. 

 

Usnesení: 

„Představenstvo klubu Sincoolka navrhuje do pozice předsedy klubu Jakuba Burdycha, UID 

21424.“ 

OHP: 7, Pro: 4, Proti: 0, Zdrželi se: 3 

Usnesení přijato. 

 

Funkce a posilovna. Kluci přesvědčují Jirku, aby si to představenstvo nechal. Kuba prosí 

Kočičáka a Marcelu, aby si nechali PR. 

 

Co se volby místopředsedy týče, Kristina nechce dělat MP. Ale po přemlouvání přijímá. 

 

Usnesení: 

„Představenstvo klubu Sincoolka schvaluje jako místopředsedkyni Kristinu Nakonechnou.“ 

OHP: 7, Pro: 5, Proti: 0, Zdrželi se: 2 

Usnesení přijato. 

 

4. Jiné. 

Bod J. 

 

- K posilovně – Jirka si ji zatím nechá a vyškolí Květáka (M. Květoně) a Vaška. Mají tu kládu, 

třeba si ji vyzvednou. 

- Marcela se domluvila s Mirkem, že bude příští týden infoschůzka v MM. Domlouvá s 

Pavlem, aby jí pomohl s prezentací na infoschůzku. Mj. se musí někde nabrat fotky. 

- Marcela také dělala inventuru PR, chybí 3 mikiny. 

- Diskuse o tom, jak se dávají klíče do LABu. Patricie je zatím nedostane. 

 

Schůze ukončena v 23:01. 

 

Jako zapisovatel dodávám, že Jirka Pakosta svoji rezignaci na funkci v představenstvu nakonec 

nepředložil, ani tak neučinil nikde jinde v průběhu schůze. 


